Hong Kong Open - Junior Chess Championships 2025

Rules

The award of prizes according to the level of entry in each group is as follows

<u>Age Group U7:</u> Six prizes <u>Age Group U9:</u> Eight prizes <u>Age Group U11:</u> Eight prizes <u>Age Group U13:</u> Three prizes

Age Group U18: Three prizes

1. There are 7 rounds in each group and the time limits for different age group are as follows

Age Group U7 - 10 minutes

Age Groups U9 & U11 - 25 minutes

Age Groups U13 & U18 – 20 minutes plus 5 seconds increment per move

2. Once the game is completed, both players should enter the result and sign on the result slip and put it in the result box. Should a player be absent or refuse to sign the result slip, an arbiter may sign it on his/her behalf and the result will be final.

3. Illegal move.

Age Groups U11, U13 & U18 - The opponent may notify an arbiter of an illegal move and the arbiter will give a warning to the player making the illegal move. After such warning, if the same player makes one more illegal move and which has been duly reported to an arbiter, the arbiter will declare the game lost by this player.

Age groups U7& U9 - The opponent may notify an arbiter of an illegal move and the arbiter will give a warning to the player making the illegal move. After such warning, if the same player makes two more illegal moves, all of which have been duly reported to an arbiter, the arbiter will declare the game lost by this player.

4. Tie Break

- Tie Break 1: Direct encounter
- Tie Break 2: Buchholz (0,3,N,3,0,N) (sum of opponents' points discarding lowest three)
- Tie Break 3: Buchholz (0,2,N,3,0,N) (sum of opponents' points discarding lowest two)
- Tie Break 4: Buchholz (0,1,N,3,0,N) (sum of opponents' points discarding lowest)
- Tie Break 5: Buchholz (0,0,N,3,0,N) (sum of opponents' points)
- 5. No soft drink (other than water) nor food is allowed inside the tournament hall.

Note:

- ♦ You may view the new pairing and result for each round at www.chess-results.com
- ♦ The final results and photographs of the tournament will also be uploaded on the Hong Juniors Chess Club website www.hkjuniorchess.org.

2025 年香港公开赛-青少年国际象棋锦标赛规则

奖项设置

根据各组别的参赛人数,奖项设置如下:

U7组: 六奖项
U9组: 八奖项
U11组: 八奖项
U13组: 三奖项
U18组: 三奖项

1. 每组比赛设七轮,各年龄组的时间限制如下:

。 U7组:10分钟

。 U9 组和 U11 组:25 分钟

。 U13 组和 U18 组: 20 分钟,每步加 5 秒

2. 比赛结果确认

比赛结束后,双方选手需在成绩单上填写结果并签字,然后将成绩单放入结果箱。若选手缺席或拒绝签字,裁判可代其签字,结果即为最终结果。

- 3. 违规走棋
- 。 **U11, U13 组和 U18 组**:对手可向裁判报告违规走棋,裁判将向违规选手发出警告。若同一选手再次违规,裁判将判其输棋。
- 。 **U7 组和 U9 组**:对手可向裁判报告违规走棋,裁判将向违规选手发出警告。若同一选手再犯两次违规,裁判将判其输棋。
- 4. 平局决胜规则
- 。 决胜方式 1:直接对抗结果
- 。 决胜方式 2:布赫霍尔兹(0,3,N,3,0,N)(去除最低三个对手分后的对手分总和)
- 。 决胜方式 3:布赫霍尔兹(0,2,N,3,0,N)(去除最低两个对手分后的对手分总和)
- 。 决胜方式 4:布赫霍尔兹(0,1,N,3,0,N)(去除最低一个对手分后的对手分总和)
- 5. 赛场规定

比赛场地内禁止携带软饮料(水除外)和食物。

备注:

- 每轮的新对阵和结果可在 www.chess-results.com 查看。
- 最终成绩和比赛照片将上传至香港青少年国际象棋会网站 www.hkjuniorchess.org。